
Referat: 

           VESTERHASSING-ANTENNEFORENING 
Generalfors. Tirsdag d. 23. Marts 2022 kl. 19.30 på Gandrup Gæstgivergård 

 
Flemming Madsen bød velkommen og orienterede de fremmødte om, at man skal 
forvente at det godt kan trække lidt ud, idet vi skal igennem 3 generalforsamlinger på 
en gang, så vi får travlt. 
 

1: Valg af dirigent. 
Bestyrelsen foreslog Tommy Hvedhaven, og da der ikke var andre forslag var han 
valgt. 
Tommy gik det formelle igennem og kunne erklære generalforsamlingen lovlig og 
beslutningsdygtig,   
Gav ordet til formanden til hans beretning. 
 
2:GF 2020 måtte vi aflyse på grund af Corona, som man rådede folk til via radio 
og medier. 
Og det gentog sig så i 2021 hvor man igen frarådede større forsamlinger. 
 
Der har været en markant nedgang i aktiviteterne. 
YouSee ville have holdt et arrangement hvor de ville fremvise og fortælle om 
boksen, bredbånd og TV, dette måtte aflyses, 
Ligeledes vores arrangement med YouSee Bussen hvor folk kunne komme hvis 
der var noget man gerne ville have uddybet blev også aflyst. 
 
FM gav de fremmødte en grundig gennemgang i brugen af boksen, fortalte om de 
mange ting man kan bruge boksen til, start forfra, hente film og udsendelser i 
arkivet og meget andet. 
Det er dog et krav at man har 5 GHz for at den kan bruge funktionerne og kører 
optimalt. 
Der var lagt brochurer ud som folk kunne tage med hjem og læse på. 
 
Vi blev i 2019 færdige med vores opgradering af anlægget til GIGA speed (1000 
MB) Alt er nu skiftet i standerne og der er trukket mere fiber hvor det var muligt. 
YouSee har været med til at finansiere det hele. 
 
Vi er oppe mod mange kræfter og udbydere udefra, Hyper, Nordlys, Stofa, Waoo 
og mange andre, og det er fordi der er åbne og lukkede net, og har vi et åbent net, 
skal vi lade de andre få plads. 
YouSee er igen blevet kåret til den udbyder der har den bedste dækning i 
Danmark, koster nok lidt mere, men så ingen forbindelses bøvl. 
YouSee kører nu en ny bredbåndskampagne hvor man nu kan få en 200/20 
forbindelse til 200 kr, 300/60 koster 229 og 1000/100 kan man få til 249 kr. 
 



Der var et større nedbrud i December i 2021 hvor meget gik i sort,  man gav 
selvfølgelig YouSee skylden for dette, men det viste sig at være TDC der kludrede 
med deres opdateringer på centralerne 
Og det var et landsdækkende problem som selvfølgelig blev løst og det hele kom 
på skinner igen men først efter et par dage. 
 
Man kan på YouSee`s hjemmeside finde en masse hjælpeprogrammer til 
opsætning og brug af bredbånd, der findes hjælpeprogrammer til mange ting 
derinde, så bare ind og kigge i værktøjskassen, den er spændende. 
 
I 2020 fik YouSee ros af forbrugerrådet TÆNK. 
Og det gjorde de fordi de gik forrest i at give folk muligheden for selv at vælge 
sine pakker med bland selv, et fortjent skulderklap. 
 
I 2020 blev Charlie også en del af grundpakken, dog mister vi så både dr 3, dr 
ultra og dr K hvilket er noget DR har besluttet og samtidig igangsat DRTV app 
hvor kanalerne fortsat kan ses. og så udgår kanal 5. 
Men har man boksen kan man stadig finde dem via DRTV streaming. 
 
2022 ændrer man så igen pakkerne. 
I grundpakken kommer TV2 News og Puls, mellempakken får Nikelodien, 
Nickteens og Nickjunior, og fuldpakken får Paramont, Movies og Viaplays C 
More. 
Bland selv får også C More, 3 Puls, Fox og andre. 
 
Der er en Minipakke på vej fra YouSee, vi er ikke helt klar med indholdet, men 
den bliver med 17 kanaler og FM orienterede om det indhold han ville tro kom 
deri.  Man kender heller ikke prisen endnu, men de har lovet den kommer i 2022. 
Ligeledes lægges der også op til, at der fremover bare bliver 3 internet hastigheder 
til nogle gode priser. 
 
FM gav forsamlingen en grundig forklaring på hvad bland selv er for en størrelse, 
nemlig kodede signaler som kræver boksen eller et kort.  hvor nemt det er at 
komme i gang, og den store fordel det gir, at man selv bestemmer sit indhold i de 
3 forskellige pakkestørrelser. 
Som udgangspunkt skal man dog have grundpakken, og så får man 2 premierefilm 
leveret hver måned. 
Og så det bedste, Boksen er gratis for vores medlemmer så længe man er medlem 
af foreningen. 
Men man kan også vælge bare at tilkøbe det antal kanaler man vil og har lyst til, 
det er stadig muligt. 
 
 



Man kan også tage sit YS og Musik med på ferie i hele Europa, og det har man 
kunnet siden april 2020. På TV siden kræver det bare at man har en Chromecast 
med, for man kan bruge alle udbyderes internet til at caste det med.  Og det virker. 
 
FM fortalte også om de prisreguleringer der kommer i år, og de reguleringer der 
har været i årenes løb. 
Og reguleringerne i år bliver for pakke 1 på 10 kr, mens både pakke 2 og 3 
reguleres med 40 kr. 
 
FM orienterede om vores medlemssituation. 
Mange unge streamer jo og bruger internettet til at hente programmerne, og derfor 
opgiver de hos os og vælger Hyper eller et andet lavpris udbyder i et stykke tid, 
men en del vender dog tilbage når tilbuddet hos de andre udløber, og det er bare 
dejligt. 
Vi har pt. 452 med grundpakken, 471 mellempakken og 433 har fuldpakken. 
362 har kun digital Tv, og 90 har kun internet. 
Det gir 1452 totalt som får ydelser hos os, og det går desværre stadig den forkerte 
vej. 
 
Der vil blive et YouSee event her i huset (Gæstgivergården Gandrup) d. 3. Maj, 
hvor der vil være folk fra YouSee som vil demonstrere boksen og brugen af 
denne, og ellers bare være der for at servicere folk der møder op. 
Der vil også i efteråret blive lavet nogle events, her er det Bussen der kommer,  
 
Discovery sagen er ikke afsluttet endnu for man har solgt nogle af rettighederne til 
andre, heriblandt YouSee og Viasat, så fodbold kan blive delt med flere udbydere, 
og grunden er, at de bl.a mangler reklame indtægter. 
Mange rettigheder ophører i 2024 og hvad der så sker er ikke besluttet endnu. 
 
I 2019 blev TDC solgt og delt op i flere nye firmaer. FM  
fortalte om dette og om de nye firmaer, hvor et af dem er netco som er den 
overordnede del, og Dansk Kabel-TV bliver til DK-TV 
 
FM gav også en orientering om FDA og hvad de har kunnet hjælpe os med, 
Vi har dog opsagt medlemskabet med FDA, da vi ikke mener at kunne få noget 
for de ca. 40.000 vi betaler i kontingent. 
FM har dog fortsat fingeren på pulsen idet han har kontakt til ERFA gruppen som 
holder øje med FDA og andre. 
 
Hvad kan vores lille forening: 
FM gav de fremmødte en hel spiseseddel af ting vi har og kan levere til vores 
medlemmer, og gratis boksen er en af de gode ting som kan være til stor glæde for 
alle. 
 
Spørgsmål fra Niels. Har en bjælke tværs over skærmen. 



FM tager et kig på dette, men kan godt skyldes kabler eller udstyr. 
 
Jens Peter. Vi var da 2000 for kort tid siden, hvor er de i dag. 
Og er der til at få noget rabat på Mobil. 
Har i styr på hvad der forsvinder. 
 
FM. Nedgangen skyldes ud over flytninger nok streaming og tilbud fra andre 
udbydere, og det er svært at stoppe. 
Rabat på mobil skal man nok prøve at få en aftale i stand med YouSee, de kan 
godt give lidt på prisen. 
 
Kirsten: Har meget flimmer når hun ser film. 
FM kigger omkring og ser på problemet. 
 
Herefter takkede dirigenten for en god og fyldig beretning, som blev enstemmigt 
godkendt. 
 
3: Aflæggelse af regnskab. 
Gert gennemgik regnskabet punkt for punkt med indtægter og udgifter, og med et 
resultat på 207.900 ser det jo rigtig godt ud. 
Regnskabet blev enstemmigt godkendt. 
 
Ligeledes fremlagde Gert Budget for 2022 og gik også her igennem de forskellige 
indtægter og udgifter, og her kunne han orientere om at vi betaler en hel del 
modrenter, og ikke får så meget i renteindtægter. 
Men som sådan skulle vi komme ud af året med et overskud på ca. 85.000 
Budgetforslaget blev også godkendt. 
 
4: Bestyrelsen havde 2 forslag som begge var en ændring af ordlyden i 
vedtægterne. 
 
§9 laves til Autoriseret revisor. 
FM gav en forklaring på hvorfor vi ønsker det ændret. 
Forslaget blev enstemmigt godkendt 
 
§5 linje 4, annoncering 14 dage før, og her gav FM også en forklaring på hvorfor, 
og dette forslag blev også enstemmigt godkendt. 
 
Da der ikke kan udsendes regnskab på Infokanalen udgår § 8. 
 
 
 
5: Fastsættelse af medlemskontingent. 
FM viste de forskellige priser på pakkerne og de stigninger der er varslet, og ud 
fra det har vi fastsat det vi mener er det rigtige kontingent. 



 
Else Bendtsen. Hvorfor er der så stor prisforskel på de forskellige pakker, 1 og 2. 
FM. Det er indholdet der bestemmer prisen, og i pakke 2 er der flere 
betalingskanaler. 
 
Godkendt. 
 
6: Valg af bestyrelse: 
Jon og Gert var på valg og da der ikke var andre forslag blev de begge genvalgt. 
 
7:Valg af suppleanter. 
Carsten Berger og Bo Christiansen var ikke til stede, men blev genvalgt da der 
ikke var andre der ønskede at stille op. 
 
8:Valg af revisorsuppleanter: 
Dette punkt udgår da vi har autoriseret revisor på. 
 
9: Event. 
Jens Peter: Går man ikke med i de nye udstykninger mere, og hvad vil man gøre 
for at få medlemstallet op igen. 
FM orienterede om dette og de planer der ligger, men at gå med i udstykninger er 
for dyrt for os hvis ikke YouSee spytter i kassen, vi er dog med de fleste steder. 
Heldigvis takkede vi nej til Stae, for det er da gået helt i stå. 
 
Vi har fået tilbudt Langholt, men det er ikke opgraderet og det vil kræve en 
investering, men det arbejder vi videre på, og med jeres godkendelse af, at 
bestyrelsen træffer afgørelse er Langholt ikke lagt i skuffen, 
 
Mange klager over div. Fejl, og tit er det i husinstallationen. 
FM gav nogle gode råd og fortalte om nogen af de gængse fejl som man skal 
tjekke hvis der er noget, kabler; stik om meget andet. 
 
Dirigent Tommy Hvedhaven takkede af for god ro og orden 
 
FM takkede af for en god og rolig aften, og håbede at folk havde fået svar på det 
de var kommet efter. 
 
Afslutning med kaffe og franskbrød. 
 

Referat. Bruno Hyldahl. 
 


